
Retsudvalget

Til: Justitsministeren

Dato: 13. februar 2013

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

REU alm. del

Spørgsmål 576
Kan ministeren – i lyset af ministerens svar på REU alm. del spørgsmål 63,
291 og 481 - bekræfte, at Justitsministeriet ikke er i besiddelse af oplysninger
om, hvor mange der årligt dømmes efter straffelovens § 119? Vil ministeren i
bekræftende fald redegøre for, om ministeren vil tage initiativ til, at der frem-
over foretages en sådan registrering af domme, så man kan få et overblik
over problemets omfang og udvikling?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Karsten Lauritzen (V).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på karsten.lauritzen@ft.dk og til
udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Karina Lorentzen Dehnhardt
formand
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